
Zápis a usnesení z řádného jednání rady č. 8/2024 obce Kobylí konané dne 26.3.2024    
                                V 18:00 hod. v kanceláři Obecního úřadu Kobylí 

  
  

Přítomni:             Mgr. Pavel Kotík 

 Host:                  

Radek Kovář 

Pavel Novák 
Mgr. Petr Horáček 
MUDr. Radim Herůfek 
 
 
 
Ing. Libor Loveček 

               
 

 

   

     
V úvodu prohlásil starosta P. Kotík, že toto jednání rady obce bylo řádně svoláno. Konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny 
členů. 

  
 
Program: 
1) Kontrola minulého zápisu 

2) Smlouvy 

3) Různé 

4) Ukončení zasedání 

  

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR01/08/2024 Program 8. jednání Rady obce Kobylí v roce 2024 byl schválen. 
   

Ověřovatelem zápisu z dnešního jednání rady obce Kobylí byl jmenován Radim Herůfek 

 

  

 

1) Kontrola minulého zápisu 

 

Hlasování – pro - 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR02/08/2024 Rada obce Kobylí bere na vědomí zápis 7. schůze Rady obce Kobylí v.r. 2024 bez připomínek 

 

 

2) Smlouvy 

 

Starosta předložil radě obce ke schválení nákup stromků pro výsadbu kolem cyklostezky a ve Studýnkách v hodnotě 50 000 Kč. 

Rada nákup projednala a schválila 

 

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR03/08/2024 Rada obce Kobylí schválila nákup stromků pro výsadbu kolem cyklostezky a ve Studýnkách v hodnotě 50 000 

Kč 

 

 

 

3) Různé 

 

a) Petr Horáček přednesl návrh na odsouhlasení převodu zisku z hospodaření Základní školy ve výši 66 021,05 Kč do fondu 

rezervního HV 

 

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR04/08/2024 Rada obce Kobylí souhlasí s převodem zisku z hospodaření Základní školy ve výši 66 021,05 Kč do fondu 

rezervního HV 

 

b) Petr Horáček podal návrh na souhlas s financováním kulturně společenské akce ke Dni učitelů z rozpočtu školy bez jeho 

dalšího navýšení 

 

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR05/08/2024 Rada obce Kobylí souhlasí s financováním kulturně společenské akce ke Dni učitelů z rozpočtu školy bez 

jeho dalšího navýšení 

 



 

c) Libor Loveček přednesl radě obce možnost uspořádání cyklistického závodu ,,Vinařská 50“ v roce 2025 v Kobylí. Rada tento 

návrh projednala a požádala o upřesňující informace a schůzku s dosavadním organizátorem. 

 

d) Rada obce projednala stav s doplněním dopravních značek na křižovatce 

 

e) Rada obce projednala požadavek na zbudování úložných prostor z betonových bloků pro sypké hmoty u sběrného dvora. 

 

f) Rada obce projednala potřebu rozšíření kamerového systému po obci z důvodu zvýšené kriminality. 

 

g) Rada obce projednala požadavek farnosti na darování dlažebních kostek, požadavku nelze vyhovět. Obec bude kostky 

potřebovat k vlastním investičním akcím 

 

h) Rada obce projednala potřebné požadavky k přípravě instalace fotovoltaických panelů na střechu kuchyně ZŠ. 

 

i) Rada obce projednala možnosti doplnění herních prvků na dětské hřiště za mlýnem. 

 

 

 

 

 

Vzhledem k tomu, že program dnešního řádného jednání rady obce byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo, prohlásil starosta toto 

jednání ve 21:30 za ukončené. 

 

 

  
Zapsal: Radek Kovář 

  
Ověřil: Radim Herůfek 

      Mgr. Pavel Kotík, starosta   


